
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole v Malej Ide, Školská 10, 044 20 Malá Ida 

 

Dňa 10.10.2024 sa uskutočnilo zasadnutie Rady školy pri Základnej škole v Malej Ide, Školská 10. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Privítanie nového člena 

3. Plán práce Rady školy na školský rok 2024/2025 , výzva a žiadosť 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za školský rok 2023/2024 

5. Organizácia školského roka 2024/2025 

6. Prerokovanie a odsúhlasenie tretej hodiny telesnej výchovy 

7. Rôzne 

8. Záver  

 

K bodu 1 

Predseda Rady školy privítal prítomných členov Rady školy pri ZŠ Malá Ida, Školská 10 v Malej Ide 

a oboznámil ich s programom. Poveril písaním zápisnice Ľubomíru Jenčíkovú. 

K bodu 2 

Predseda Rady školy privítal p. Jenčíkovú ako novozvoleného zástupcu rodičov. 

K bodu 3 

Predseda Rady školy oboznámil prítomných s návrhom Plánu práce Rady školy na školský rok 

2024/2025. Plán práce Rady školy na školský rok 2024/2025 bol jednohlasne schválený prítomnými 

členmi Radi školy. Pani starostku sme požiadali k vyhláseniu termínu volieb na funkciu riaditeľa školy 

ZŠ Malá Ida a druhou listinou sme podali výzvu na začatie konania na zrušenie školských obvodov pre 

ZŠ Malá Ida. 

K bodu 4 

Pani riaditeľka Mgr. Alžbeta Ličková  oboznámila prítomných so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti školy za školský rok 2023/2024.  

K bodu 5 

Pani riaditeľka Mgr. Alžbeta Ličková oboznámila prítomných s organizáciou  školského roka 

2024/2025. Aj s týmito dokumentmi sa môžu rodičia oboznámiť prostredníctvom web stránky našej 

školy. 

K bodu 6 

Rada školy prerokovala a odsúhlasila v zmysle Dodatku č. 15 MŠVVaM SR, ktorým sa upravujú 

Rámcové učebné plány Realizácie pohybových a športových aktivít ako náhradu za jednu hodinu 

z voliteľných ( disponibilných ) predmetov, formou vyučovacích blokov – dĺžka vyučovacieho bloku 

5x45 minút, alebo 6x45 minút , športové aktivity v školskom klube detí najmenej 33 hodín za rok, 

hodina trvá 45 minút. 

 



K bodu 7  

Uznesenie z Rady školy: všetci boli oboznámení s danými dokumentami a nemali voči ním námietky 

a odsúhlasili ich. 

K bodu 8  

V závere predseda Rady školy poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Prítomných bolo 7 členov. 

 

 

Malá Ida, 10.10.2024 

 

Zapísala: Ľubomíra Jenčíková 

 

 .................................................... 

 predseda RŠ 

 


